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    PROTOKÓŁ Nr  74/2017 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 6 lutego 2017 roku, godz. 1330 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski 
2. Leszek Margas                 - Wicestarosta Radomski 
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
4. Henryk Słomka  - Członek Zarządu  
5. Adam Siczek                     - Członek Zarządu 
oraz 
Renata Mazur          - Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska  - Skarbnik Powiatu 
Teresa Bartosiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu w Radomiu  
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  powitał członków Zarządu i poprosił o przyjęcie 
następującego porządku obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołów Nr 71/2017 i  Nr 73/20 poprzednich posiedzeń Zarządu. 
 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2017 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych , drogi na 
terenie gminy Wierzbica. 

 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2017 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 

Nieruchomości w sprawie wygaśnięcia prawa trwałego zarządu ustanowionego na rzecz 
Domu Pomocy Społecznej w Jedlance do nieruchomości budynkowej w miejscowości 
Jedlanka gmina Jedlińsk, położonej na działce Nr 426/56, stanowiącej własność 
Powiatu Radomskiego. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2017 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

zwiększenia planu dochodów budżetowych na rok 2017 na zadania bieżące realizowane 
na podstawie porozumień między jst o kwotę 3.000,00 zł oraz zwiększenia planu 
wydatków budżetowych na rok 2017 na wynagrodzeniach osobowych o kwotę 3.000,00 
zł. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2017 Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na 

likwidację składników majątku będącego w użytkowaniu MODN W Radomiu z 
siedzibą w Iłży. 

 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2017 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

opinii wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn. 
„Budowa drogi gminnej w m. Kłonowiec Koracz”. 

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2017 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
wokół zbiornika wodnego Jagodno w gminie Przytyk.   



2 
 

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie wydatków budżetu powiatu na 2017 rok i 

w planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. 
  

10. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2017 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 
w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 2.723.390 
złotych z przeznaczeniem na rozbudowę drogi Brzóza – Radom.  

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2017 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w 

sprawie wprowadzenia do budżetu na 2017 rok zadania pn. „3526W Piskornica - dr. 
krajowa nr 12 - przebudowa drogi odcinek dł. 0,65 km Gmina Gózd” z jednoczesnym 
zwiększeniem wydatków budżetu powiatu na 2017 rok w Powiatowym Zarządzie Dróg 
Publicznych w dziale 600, rozdziale 60014 § 6050 o kwotę 200.000 zł. 

12. Informacja o ostatecznych kwotach subwencji na 2017 rok. 
 
13. Przyjęcie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie szpitali. 
 
14. Sprawy różne. 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad- Przyjęcie protokołów Nr 71/2017 i  Nr 
73/2017 poprzednich posiedzeń Zarządu. 
 
Protokoły Nr 71/2017 i  73/2017 poprzednich posiedzeń Zarządu zostały przyjęte bez uwag.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2017 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie wydania opinii dotyczącej 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych , drogi na terenie gminy Wierzbica. 
 
Starosta Radomski  Mirosław Ślifirczyk powiedział, że wniosek dotyczy Powiatowego 
Zarządu Dróg Publicznych, który wnosi o wydanie pozytywnej opinii dotyczącej zaliczenia 
do kategorii dróg gminnych dróg na terenie gminy Wierzbica. Powiedział, że ze strony PZDP 
nie było żadnych uwag, i nie ma żadnych przeciwwskazań do pozytywnego zaopiniowania 
tego wniosku. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 311/2017 w sprawie wydania opinii 
dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych, drogi na terenie gminy Wierzbica. 
Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2017 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wygaśnięcia prawa 
trwałego zarządu ustanowionego na rzecz Domu Pomocy Społecznej w Jedlance do 
nieruchomości budynkowej w miejscowości Jedlanka gmina Jedlińsk, położonej na działce 
Nr 426/56, stanowiącej własność Powiatu Radomskiego. 
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Wniosek dotyczy wygaśnięcia prawa trwałego zarządu ustanowionego na rzecz Domu 
Pomocy Społecznej w Jedlance. Jest to konsekwencja poprzedniej uchwały Zarządu, która 
wyrażała zgodę na likwidację. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie wydał decyzję dotyczącą wygaśnięcia trwałego zarządu, Znak: 
GKN.II.7002-5/2010. Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2017 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie zwiększenia planu dochodów budżetowych na 
rok 2017 na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień między jst o kwotę 
3.000,00 zł oraz zwiększenia planu wydatków budżetowych na rok 2017 na 
wynagrodzeniach osobowych o kwotę 3.000,00 zł. 
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur poinformowała, że wniosek ten to prośba o 
wprowadzenie do planu dochodów kwoty 3.000,00 zł z powiatu zwoleńskiego i równocześnie 
wprowadzenie do planu wydatków kwoty 3.000,00 zł. Dodała, że jest to konsekwencja 
porozumienia w sprawie utworzenia jednego wspólnego stanowiska Powiatowego Rzecznika 
Konsumentów. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad -  Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2017 
Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na likwidację składników majątku będącego 
w użytkowaniu MODN W Radomiu z siedzibą w Iłży. 
  
Wniosek dotyczy wyrażenia zgody na likwidację składników majątku będącego w 
użytkowaniu MOD w Radomiu z siedzibą w Iłży. Jest to głównie wyposażenie pokoi 
hotelowych typu  poduszki, kołdry itp. Z ekspertyzy wynika, że sprzęt nie nadaje się do 
eksploatacji, dlatego proponuje się go zlikwidować. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że został przedstawiony wykaz 
środków trwałych , które się nie nadają do użytku i jest prośba by zdjąć je ze stanu. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 312/2017 w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidacj ę składników majątku będącego w użytkowaniu MODN W Radomiu z siedzibą 
w Ił ży. Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2017 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie opinii wniosku o wydanie decyzji o 
zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn. „Budowa drogi gminnej w m. Kłonowiec 
Koracz”. 
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Wniosek dotyczy opinii wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji 
drogowej pn.:”Budowa drogi gminnej w m. Kłonowiec- Koracz”.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że Burmistrz Skaryszewa wystąpił z 
tym wnioskiem, PZDP pozytywnie zaopiniowało złożone materiały. Dodał, że przedstawiona 
inwestycja nie koliduje  z zadaniem samorządowym  oraz powiatowym. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 313/2017 w sprawie opinii wniosku o 
wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn. „Budowa drogi 
gminnej w m. Kłonowiec Koracz”. Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu.  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2017 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego wokół zbiornika wodnego Jagodno w 
gminie Przytyk 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że wniosek dotyczy uzgodnienia 
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wokół zbiornika wodnego 
Jagodno w gminie Przytyk. Dodał, że  nad tym wnioskiem pochylił się zespół, który 
pozytywnie zaopiniował wniosek, ale z drobnymi uwagami. 
 
Więcej pytań nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 314/2017 w sprawie uzgodnienia 
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wokół zbiornika 
wodnego Jagodno w gminie Przytyk. Stanowi ona załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w 
planie wydatków budżetu powiatu na 2017 rok i w planie finansowym zadań z zakresu 
administracji rządowej. 

 
 

Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że przygotowany projekt zawiera 
przede wszystkim zmiany w zakresie podstawy odpisu na Zakładowy Fundusz Świadczeń 
Socjalnych, o czym mówiła na poprzednim Zarządzie z tym, że tam były dokonywane zmiany 
w Starostwie Powiatowym a teraz we wszystkich jednostkach powiatu radomskiego. Pierwsza 
zmiana dotyczy Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych gdzie na zwiększony odpis przenosi 
się kwotę 3.485,00 zł. Kolejna zmiana dotyczy Nadzoru Budowlanego gdzie na odpis 
przenosi się 749 zł, 150 zł na zakup artykułów żywnościowych do sekretariatu i 1.494,00 zł 
na zapłatę za energię i wodę w związku ze zwiększonymi kosztami. W dziale 801- oświata i 
wychowanie, wszystkie zmiany dotyczą przeniesienia na zwiększony odpis na ZFŚS i jest to 
kwota łącznie 6.995,00 zł. Dodała, że w dziale tym przenosi się również środki w kwocie  
20.000,00 zł, które dotyczą realizacji projektu unijnego i jest to związane z przeniesieniami na 
podróże służbowe, ponieważ wzrosła stawka kursu euro i zmienia się też miejsce 
zakwaterowania opiekunów. Kolejna zmiana dotyczy DPS-ów i tam przenosi się środki na 
zabezpieczenie w odpowiedniej wysokości odpisu na ZFŚS jest to kwota 28.110,00 zł, 734 
złote dotyczy Środowiskowego Domu Samopomocy w Jedlance, 1.606,00 zł Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu. Kolejne zmiany dotyczą Powiatowego Zespołu do 
spraw Orzekania o Niepełnosprawności w kwocie 780 zł na odpis na ZFŚS, a w Powiatowym 
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Urzędzie Pracy jest to kwota 24.022,00 zł. W PUP jest również przenoszone 14 zł na podatek 
od nieruchomości. Kolejne zmiany dotyczą edukacyjnej opieki wychowawczej, są to 
poradnie, internaty oraz MOW i te zmiany dotyczą odpisu na zakładowy fundusz świadczeń 
socjalnych w łącznej kwocie 1.963,00 zł. Ostatnia zmiany dotyczy rodzin zastępczych, kwota 
na zwiększony odpis na ZFŚS wynosi 367 zł. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 315/2017 w sprawie zmian w planie 
wydatków budżetu powiatu na 2017 rok i w planie finansowym zadań z zakresu 
administracji rz ądowej. Stanowi ona załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2017 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zwiększenia dochodów i 
wydatków budżetu powiatu o kwotę 2.723.390 złotych z przeznaczeniem na rozbudowę drogi 
Brzóza – Radom 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że dyrektor Powiatowego Zarządu 
Dróg Publicznych wystąpiła z wnioskiem o wprowadzenia do budżetu dotacji, którą 
otrzymają w tym roku na podstawie listy zakwalifikowanych zadań do dofinansowania w 
kwocie 2.723.390,00 zł na zadanie Brzóza-Radom. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2017 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie wprowadzenia do budżetu 
na 2017 rok zadania pn. „3526W Piskornica - dr. krajowa nr 12 - przebudowa drogi 
odcinek dł. 0,65 km Gmina Gózd” z jednoczesnym zwiększeniem wydatków budżetu powiatu 
na 2017 rok w Powiatowym Zarządzie Dróg Publicznych w dziale 600, rozdziale 60014 § 
6050 o kwotę 200.000 zł. 

Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała że wniosek dotyczy zadania Piskornica, 
które nie było planowane w tym roku do realizacji tylko było to zadanie zeszłoroczne. 
Poinformowała, że z końcem roku były wprowadzane wydatki niewygasające, które przeszły 
do realizacji na ten rok. Zadanie to nie zostało ujęte w wykazie tych wydatków, ponieważ 
Pani dyrektor jeszcze na etapie jak była przygotowywana uchwała o wydatkach 
niewygasających planowała, że to zadanie  będzie zrealizowane. Ostatecznie okazało się, że 
Wykonawca, pomimo licznych monitów, spotkań i rozmów w tym zakresie, nie wywiązał się 
z realizacji tego zadania oraz nie zafakturował usługi. Nie zostały odebrane roboty na kwotę 
188.120,26  zł w związku z tym nie zostało to zapłacone. Dlatego to zadanie musi zostać 
wprowadzone do budżetu na ten rok, żeby można było je zakończyć oraz trzeba zabezpieczyć 
środki na badania laboratoryjne. Łącznie jest to kwota 200.000,00 zł. Dodała, że jest tu 
jeszcze kwestia sfinansowania tego, ponieważ jest to  początek roku i nie mogą angażować 
wolnych środków, ponieważ nie są zatwierdzone sprawozdania finansowe. Powiedziała, że 
otrzymaliśmy ostateczne kwoty subwencji, proponując, aby te środki pokryć ze zwiększonej 
subwencji oświatowej, o ile Zarząd wyrazi na to zgodę. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad - Informacja o ostatecznych kwotach 
subwencji na 2017 rok. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że otrzymali ostateczne kwoty 
subwencji i udziałów na 2017 rok. Część wyrównawcza subwencji ogólnej nie uległa  
zmianie i jest na takim samym poziomie jak była kwota wstępna, część równoważąca też nie 
uległa zmianie, zwiększyła się natomiast część oświatowa subwencji ogólnej. Środki 
otrzymane są wyższe o 1.107.368,00 zł. Powiedziała, że do Wydziału Edukacji nie wpłynęła 
jeszcze metryczka, która by pokazywała jak te środki są podzielone na poszczególne jednostki 
oświatowe i na zadania, które są realizowane w tych jednostkach.  
Przypomniała, iż w uchwale budżetowej na 2017 rok z dochodów własnych dofinansowano 
oświatę w wysokości 2.142.700 złotych oraz utworzono rezerwę celową w wysokości 
1.000.000 zł. W związku z tym nie ma potrzeby, żeby zwiększoną subwencję oświatową 
przeznaczać na zadania oświatowe. Zaproponowała, aby cześć tych pieniędzy przeznaczyć na 
drogę Piskornica. Pozostałe niezaangażowane, aby wprowadzić do budżetu na zmniejszenie 
deficytu planowanego, jeśli okaże się, że nie są potrzebne w tym momencie na szkolnictwo 
specjalne. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że chodzi o to, żeby pozostałą kwotę 
po odjęciu tych 200.000,00 zł na zadanie drogowe, przeznaczyć na zmniejszenie deficytu. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że jest jeszcze jedna sprawa. Minister 
Rodziny Pracy i Polityki Społecznej określił ostateczną kwotę dofinansowania do Urzędu 
Pracy, które zabezpiecza co roku. Wstępnie było ustalone na finansowanie kosztów 
wynagrodzeń i składek doradców klienta w PUP z funduszu pracy w kwocie 2.392.000,00 zł, 
a teraz otrzymali kwotę niższą o 127.000,00 zł. Dlatego o tę kwotę również by uszczuplili 
subwencję, a resztę jeżeli by się okazało, że nie ma potrzeby dofinansowania  szkolnictwa 
specjalnego to wtedy by wprowadzili, jeśli Zarząd wyraziłby zgodę, na zmniejszenie 
planowanego deficytu. Uwolnią się zaangażowane wolne środki, które będą potrzebne jak 
będą uruchamiane dodatkowe środki na inwestycje. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad - Przyjęcie stanowiska Zarządu 
Powiatu w sprawie szpitali. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że przedstawiony dokument przez 
firmę konsultingową był omawiany przez Komisję Zdrowia, w obecności Dyrektorów 
Szpitali, Członków Zarządu. Nikt nie podważał części audytowej, ponieważ przedstawiała 
informacje wiarygodne, oparte o dane z obydwu szpitali. Poważną sprawą są wnioski, jakie 
firma przedstawiała w formie programu restrukturyzacji. Program składa się z kilkunastu 
kierunków restrukturyzacji obu szpitali. Jednym z pierwszych istotnych punktów jest pomysł 
połączenia obydwu szpitali. Powiedział, że rozmawiał na ten temat z Wicestarostą i nie jest 
on złym pomysłem, ponieważ ma pewne pozytywne argumentacje, zarówno strony 
ekonomicznej jak i bezpieczeństwa dla bytu obydwu szpitali oraz kontraktowania usług. Taka 
praktyka nie jest obca w Polsce, jeśli chodzi o łączenie małych szpitali, które mogą być 
zagrożone siecią szpitali. Poprosił o wypowiedź w  kwestii połączenia obydwu szpitali 
członków Zarządu. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka powiedział, że po dokładnym zapoznaniu się z 
opracowanym wraz z wnioskami programem restrukturyzacji szpitali zarówno w Pionkach 
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jak i Iłży, uważa, że program nadaje się w całości do akceptacji przez Zarząd. Program ten 
powinien stanowić jednocześnie podstawę do przedstawienia własnego programu przez 
kandydatów przystępujących do konkursu na wyłonienie dyrektora bądź managera szpitala 
już po przyjęciu uchwały przez Radę Powiatu o połączeniu szpitali.  Kandydat na dyrektora w 
swoim programie winien uwzględnić również aktualną sytuację zewnętrzną dotyczącą szpitali 
tzn. przepisy, ustawy, gdyż w tym okresie za miesiąc, dwa te czynniki zewnętrzne mogą się 
zmieniać. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że trzeba brać pod uwagę to, że 
sytuacja na rynku czy w ogóle prawodawstwie dotyczącym ochrony zdrowia się zmienia. Są 
jedynie wzmianki planów rządu w sprawie szpitali, dlatego branie pod uwagę rozwiązań 
wynikających z programu restrukturyzacji, ale na dzień kiedy przyszły, ewentualny dyrektor 
będzie powoływany, bo trzeba mieć świadomość, że połączenie szpitali będzie trwało, jeśli 
dojdzie do akceptacji tego połączenia.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że warto podkreślić to co już mówił 
Starosta, to że obydwaj dyrektorzy uczestniczyli w omawianiu części audytowej. Mieli 
zadane pytanie czy mają jakieś zastrzeżenia do tych audytów, nie tylko nie kwestionowali ich, 
wręcz powiedzieli, że nie mogą mieć bo były one wykonane na bazie informacji, które oni 
jako dyrektorzy jednostek przedłożyli firmie, która wykonywała plany restrukturyzacji. 
Powiedział, że to jest ważne, bo jest potwierdzeniem tego, że to co wykonała firma, zrobiła to 
dobrze, fachowo z należytą starannością. Uważa, że nie można tego zostawić bez dalszego 
ciągu,  Zarząd powinien zaproponować dalsze kroki i działania w tym temacie. Pierwszym 
wnioskiem na pewno powinna być kwestia połączenia szpitali, ale dodał, że w skali kraju 
dochodzi do wielu takich połączeń, z różnych względów, ale przede wszystkim  z obawy 
przed  siecią szpitali. Łącząc szpitale, łącząc cesje na kontrakty obydwa szpitale mają 
zabezpieczony byt. Uważa, że audyty te powinny być, takim materiałem dla przyszłego 
managera, na bazie których zbuduje wizję swojego nowego szpitala. Powiedział, że jeśli by 
się z tym zgodzili to na pewno, powinni zapytać o opinie Radę Społeczną zarówno jednego 
jak i drugiego szpitala w kwestii utworzenia nowego szpitala na bazie połączenia dwóch 
funkcjonujących dzisiaj szpitali. 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz powiedział, że Starostwo Radomskie jest duże, ale ma dwa 
szpitale i jeśli chodzi o budżet to nie ma szansy, aby te szpitale konkurowały ze sobą, a tak by 
robiły w przyszłości. W tych małych szpitalach, jest mało pacjentów, bo miejscowości się 
wyludniają  do ośrodków większych, pacjenci przechodzą. Nie można zrobić dwóch szpitali, 
które będą dobre w czterech oddziałach: chirurgia, ginekologia, wewnętrzny, ewentualnie 
jakiś dodatkowy. Powiedział, że połączenie tych obydwu szpitali daje możliwości takie, że w 
jednym miejscu może być oddział mocniejszy, bardziej wyspecjalizowany , a w drugim np. 
inny kierunek leczenia. Dodał, że trzeba patrzeć na to z dwóch stron, na pewno ekonomicznej, 
ale przede wszystkim trzeba tak poprowadzić te szpitale, aby zaimponować i przyciągnąć 
pacjentów. Uważa, że to dobre wyjście, aby jedna osoba poprowadziła obydwa szpitale. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk dodał, że jak mówił Pan Jarosz, połączenie 
spowoduje, że nie będą ze sobą konkurować te dwa szpitale, ale to połączenie spowoduje, że 
będą bardziej konkurencyjne w ogóle na rynku. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że są sygnały z NFZ-u, że chcą mieć 
dobrego partnera, gdzie duży może więcej. Dodał, że trzeba mieć świadomość, że 
konsekwencją połączenia jest wybór managera, jest to uregulowane przez rozporządzenie 
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Ministra Zdrowia, kto powołuje komisje konkursową, w jakim składzie ma być ona 
powołana, w jakim czasie ma być uruchomiona, nie ma dowolności i musza działać zgodnie z 
uregulowaniami. 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz powiedział, że zestawienia, które są zrobione przez firmę 
audytorską, mówią jasno, że trzeba iść w tym kierunku. Cały plan naprawczy mówi o 
wspólnym działaniu w obydwu szpitalach pod jednym kierunkiem, aby działały w miarę 
dobrze. 
 
Członek Zarządu Adam Siczek powiedział, że przygotowany audyt jest bardzo 
szczegółowy. Dodał, że w tych wszystkich zmianach trzeba uwzględnić czynnik ludzki, ludzi, 
którzy tam pracują. Trzeba to doprowadzić do takiego stanu, że nie zostaną poszkodowani 
ludzie. Trzeba uwzględnić kto odchodzi na emeryturę, resztę poprzesuwać, zabezpieczyć 
miejsca pracy i o ile to będzie możliwe. Jeśli chodzi o ekonomie to uzyskane środki  z tych 
oszczędności, pozwolą na to, aby poprawić usługi w zakresie medycznym, co przyczyni się 
do lepszej obsługi tych szpitali. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że Zarząd Powiatu zgodnie wnosi, 
na sesję Rady Powiatu, pomysł pierwszego kroku, mianowicie połączenia obu szpitali, 
rozpisanie konkursu na dyrektora lub managera szpitala, w otwartym konkursie zgodnym z 
procedurą. Wszyscy  zgodnie uznali, że program restrukturyzacji został wykonany, fachowo, 
poprawnie i ma być podstawą do tego, aby program restrukturyzacji, który będzie wymogiem 
dla każdego kandydata, żeby stworzył własny program naprawczy, oczywiście uwzględniając 
sytuację, która w danym momencie będzie. Oczywiście będą brać bardzo poważnie pod 
uwagę czynnik ludzki, żeby restrukturyzacja w jak najmniejszym stopniu dotknęła 
pracowników obu szpitali.  Chcą by obydwa szpitale istniały w takiej formie, która będzie 
pozwalać na bezpieczną pracę wszystkich pracowników tam zatrudnionych.  
 
Członek Zarządu Adam Siczek powiedział, że ważną sprawą jest zachowanie się 
Burmistrza Pionek i Wójta Pionek, żeby oni wiedzieli, że to jest szpital w 70% dla ich miasta 
i okolic. Bo oni z tego najwięcej korzystają i powinni się przyczynić jeśli chodzi o środki 
finansowe czy inwestycje, żeby wspomóc szpital. Jeśli jest trudna sytuacja, to Miasto Pionki 
powinno zrezygnować z pewnych spraw, i na rzecz tak jak inne gminy dają na drogi, a 
500.000 zł to jest mało żeby ratować taką jednostkę, powinni się poczuć i odłożyć pewne 
sprawy, a winni wspomóc budżet tego szpitala, doprowadzając do takiego stanu 
ekonomicznego, aby mógł on prawidłowo funkcjonować.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk dodał, że docenia gest władz Miasta Pionki, którzy 
zarezerwowali 500.000 zł na potrzebę szpitala i te pieniądze będą potrzebne, bo nie obejdzie 
się bez inwestowania w ten szpital, ale oczywiście w tym kierunku jaki będzie wskazywał 
program, który zostanie przyjęty  na podstawie, którego zatrudniony zostanie nowy dyrektor, 
który będzie miał swoją wizję inwestycyjną. Powiedział, że będą otwarci na różnego rodzaju 
partnerstwo pomocowe nie tylko ze strony Miasta Pionki, ale i innych. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że w konsekwencji tej decyzji zostanie 
wysłane pismo do Rad Społecznych z prośbą o opinię pomysłu, w terminie do 15 lutego. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad - Sprawy różne. 
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Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że wystąpił z zapytaniem Dyrektor 
Szpitala w Iłży o zorganizowanie spotkania z załogą. Odpowiedział, że jeśli tylko Zarząd 
wypracuje swoje stanowisko to nikt nie będzie unikał rozmów ani spotkania. Jednak uważa, 
że partnerem dla pracowników jest Dyrektor, ale oczywiście jeśli załoga chce rozmawiać to 
są otwarci. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka powiedział, że to jest jedynie kwestia terminu. 
Oczywiście wyraża zgodę na uczestnictwo w takim spotkaniu. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  powiedział, że tu jest duża rola Dyrektora, który 
ma mieć pomysły o zagospodarowaniu kadry.  
 
Więcej spraw i wniosków nie zgłoszono. 
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 74 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 1510. 
 
 
Protokołowała: 
 
Joanna Kosior 
 

Zarząd Powiatu: 
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Mirosław Ślifirczyk……………………..                      

 
2. Wicestarosta -  
Leszek Margas….………………………..                         
 
3.Członek Zarządu –  
Marek Jarosz……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Adam Siczek …………………………..                               

 
5. Członek Zarządu - 
Henryk Słomka…………………………                                

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  

 
Skarbnik Powiatu – 

                                                           Joanna Wontorska……………………… 


